
Dobrý den,  
 
Dle z.č. 106/1999 Sb. se dotazuji, na základě rozhovoru s bývalým ředitelem JETE, jaký 
stupeň bezpečnosti se plánuje u dostavby JE. Podle něho je nejvyšší požadavek na 
bezpečnost stavby  dán ve Velké Británii. Jaký tedy požadavek, zda na úrovni VB nebo 
se spokojíme s nižší formou bezpečnosti a pokud ano, proč. Nezajímá ,mne, kdo bude 
stavět, ale s jakou bezpečností, když za posledních 30 let vývozem tzv. demokracie se 
rozrostl islámský terorismus. 
 
  
 
Děkuji za vyčerpávající odpověď. 
 
  
 
 


